
PROTOKÓŁ NR XLIII/202l
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 23 września 2021 r. w trybie zda]nym.

Ad.1
0 godzinie 14QQ Przewodniczący Rady Miejskięj w Jędrzęjowie Robert Knik otworzył

obrady XLIIl nadzwyczajnej sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.
Przewodniczący R. Knik stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 1 8 radnych i orzekł,

że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Przewodniczący R. Knik zgłosił kandydaturę radnego Mirosław Sztabławy na sekretarza obrad
XLIH seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
RdaRadnyM.Sztabławywyraziłzgodęnakandydowanie.
Przewodniczący   Rady   poddał   pod   głosowanie   kandydaturę   radnego   M.   Sztabławego
na sekretarza obrad XLIIl sesji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie:

Za                                   -             18 glosów
Plzeciw                       -            O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów
Rada Miejska w Jędrzęjowie wybrała radnego M. Sztabławego na sekretarza obrad XLIH sesji
Rady Miejskiej w Jędrzęjowie.

Pizewodniczacv Radv R Kruk Drzedstawil nasteouiacv Doizadek obrad:

1.    Otwarcie seąji, stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
2.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.
3.   Zamknięcie obrad.

Ad2
Przewodniczący R. Kruk poprosił Pana Burmistrza M. Piszczka o zreferowanie mian jakie
nastąpiły w budżecie.
Burmistrz M. Piszczek wyjaśnił, że zwiększane są dochody o 403.287,70 zł na co składąją się:
-  dotaęja na dofinansowanie transportu zbiorowego to  są środki  z budżetu państwa na linie
KSLsiążeSkroniów-Łysaków,
- kwota uzyskana z tytułu odpłatnego zbycia prawa własności nieruchomości,
- zwiększona subwencj a oświatowa,
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Wodnęj.
Ponadto  w  budżecie  zostaną  dokonane  zmiany  techniczne  i  część  środków  na  inwestyęje
zostanie bez zmieniania przeznaczenia przeniesiona do innych rozdziałów.
Bumistrz wyjaśnił też że w ramach zmian w budżecie nastąpi również zwiększenie środków
na dotaęje dla klubów sportowych.

Pizewodniczący R. Knik poprosił o ponowne potwierdzenie quorum.



W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w sprawie zmian w  budżecie miasta  i
gminy na 2021 rok następującą ilością g]osów:

Za                                   -             20 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -               O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr XLIII/349/21 w za]ączeniu do protokolu.

Przewodniczący R. Knik zamknął XLIIl sesję Rady Miejskiej  w Jędrzejowie o godz.
14.15.

Protokołował
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Załaczniki:
1.    Lista obecności.
2.    Podjętauchwała.


